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Vragen van het lid De Krom (VVD)
aan de staatssecretaris van Justitie
over de huisvesting van
uitgeprocedeerde asielzoekers.
(Ingezonden 17 april 2009)

1
Bent u bekend met het artikel «Vos
blijft illegalen opvangen in de stad»?1

2
Is het waar dat Amsterdam de
opvang van uitgeprocedeerde
asielzoekers, tegen de afspraken in,
nog steeds voortzet? Zo ja, wat vindt
u hiervan?

3
Welke andere gemeenten vangen nog
steeds uitgeprocedeerde asielzoekers
op? Welke gemeenten zijn hier reeds
mee gestopt?

4
Wat vindt u van de uitspraak van de
wethouder van Amsterdam dat de
zorgplicht van de gemeenten
belangrijker is dan het
bestuursakkoord over de afhandeling
van de pardonregeling? Deelt u de
mening dat deze uitspraak in
flagrante strijd is met de afspraken
die met de VNG zijn gemaakt? Zo
nee, waarom niet?

5
Bent u voornemens actie te
ondernemen tegen de gemeente
Amsterdam? Zo ja, welke en
wanneer? Zo nee, waarom niet?

Toelichting:
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid
Fritsma (PVV), ingezonden 17 april
2009 (vraagnummer 2009Z07396).

1 Parool, 15 april 2009.

Mededeling

Mededeling van staatssecretaris
Albayrak (Justitie) (ontvangen 4 mei
2009)

Hierbij deel ik u mede dat op de
kamervragen van het lid De Krom
(VVD), (ingezonden op 17 april 2009)
niet binnen de gebruikelijke termijn
kan worden gereageerd, daar het
meer tijd vergt om alle benodigde
informatie te verkrijgen.
Zodra de betreffende informatie
beschikbaar is, zal ik uw Kamer zo
spoedig mogelijk berichten.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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